

Verslag

Datum	4 juli 2022
Tijd	20.00-22.00 uur
Plaats	Sport- en wijkcentrum Rijkerswoerd
Aanwezig	Dick, Yvonne (verslaglegging), Marcel (algemeen lid) Petra (VidW), Jolien (voorzitter), TLO (Harm-Jan, Faysal), Jacq v Gestel, Anne, Joris Brandts (raadslid D66), Frans, Hans, David Afgemeld: Simone, Kevin Aanvragers: Mascha, José, Sandra

1	<p>Opening/Welkom Jolien heet iedereen welkom Voorstelronde</p>
2	<p>Verslag vorig platformoverleg 23 mei Verslag is goedgekeurd Op één punt na in het verslag staat bij evaluatie Koningsdag dat handhaving gesommeerd heeft dat kleedjesmarkt niet mag, maar daar staat niet bij dat dit bij het winkelcentrum niet mocht omdat het bij ESA heeft plaatsgevonden. Bewoners hadden dit moeten aanvragen, dit is nu alleen bij ESA gebeurd. Volgend jaar bewoners beter informeren en voorkeur vragen.</p>
3	<p>Mededelingen bestuur</p> <ul style="list-style-type: none"> • <i>Wijziging bestuurssamenstelling</i> Steven heeft stokje aan Marcel van Draanen overgedragen. Marcel neemt deel aan de werkgroep VidW en wordt algemeen bestuurslid • <i>Toetreden stemhebbende leden</i> Anne wordt stemhebbend lid • <i>Avond4daagse</i> Deze gaat door maar juni was niet meer haalbaar. Een aantal bewoners hebben zich aangemeld om dit over te nemen (Gilian, Sandra, Marcel). September staat gepland in de week van de 23^{ste}. Vergunningen zijn aangevraagd. Faysal wil graag meedenken voor degene die dit niet kunnen betalen. Een deel wordt door wijkplatform bekostigd, kinderen betalen € 5,= pp. Gelrepas is ook een optie. Dit wordt nog onderzocht. • <i>Klacht omwonende ESA terrein</i> Zowel de klacht van een omwonende en Jacq laat foto's zien van de parkeeroverlast. Dit was eenmalig optreden zo geeft Dick aan en de opkomst was niet voorzien. De gemeente komt praten over deze problematiek, wordt vervolgd.

		<ul style="list-style-type: none"> • Aanvragen: <i>Burendag AM Schmidthof (goedgekeurd)</i> <i>Kinderwijkteam Rijkerswoerd (goedgekeurd)</i> <i>Springkussen buurtontmoeting WesselCouzijnhof (goedgekeurd)</i> <i>Zomeractiviteiten Rijnstad (goedgekeurd)</i> <i>Ruilkastjes werkgroep Groen (goedgekeurd)</i> <i>AED onderhoud (goedgekeurd)</i> <p>Sandra is aanwezig en geeft aan dat destijds door het wijkplatform een deel is betaald (buitenkast). De afgelopen jaren is onderhoud zelf betaald, maar nu moeten er zaken vernieuwd worden. Marcel geeft aan dat er in totaal 15 (via hartslag.nu) bekend zijn, maar welke particulier en welke bedrijf erachter zit kunnen wij niet zien. Volgens norm hartslag.nu zou wat er nu hangt voor Rijkerswoerd voldoende zijn. Iedereen twijfelt of voor haar/zijn gebied dit wel toelaatbaar is (6 min. regel). Marcel zoekt het uit via Hartslag.nu. Daarnaast is het voorstel om via politiek te kijken of er meer AED's is in de wijk(en) voor de veiligheid te verkrijgen is. Voor nu wordt onderhoud aanvraag goedgekeurd.</p> <p>Joris van D66 is aangeschoven om onze mening/visie te vragen over Gaardenhage. Er ligt een plan voor een nieuwe bestemming. Tuinmaat moet een nieuwe plek krijgen en binnen de percelen zouden er meer huizen komen (binnen de heggen). Joris wil dit graag aan ons voorleggen en onze visie/reactie meenemen in de politieke overweging en ook richting bewoners van Gaardenhage.</p>
4		<p>Mededelingen TLO <i>Vraag m.b.t. aanpassing Rijnwaalpad (zie mail JacqvGestel)</i> Harm Jan heeft dit vorige keer al aangegeven, wat er precies wordt aangepast staat in het bestemmingsplan, de heg zal hij navragen.</p>
5		<p>Mededelingen Wijkagenten/Boa Kevin geeft aan dat overlast skatebaan minder lijkt te worden Kruisstraat blijft zijn aandacht houden Kleedjesmarkt 2022 daar komt hij nog op terug</p>
6		<p>Mededelingen Hondenbezit Yvonne heeft een mail gestuurd hoe stand van zaken is en om weer een keer bij elkaar te komen om verder plannen te bespreken. Daar is nog niet op gereageerd. Yvonne zal deze week contact met hen opnemen.</p>
8		<p>Mededelingen Duurzaam David geeft aan dat er inmiddels 8 personen zich willen inzetten voor de werkgroep. In de groep die er nu is is een kartrekker niet meer echt nodig. Iedereen neemt een taak op zich. David is aangeschoven bij ArnhemAan en heeft daar een korte presentatie gegeven. David is binnen de werkgroep aanspreekpunt</p>
PAUZE		
9		<p>Mededelingen Cultuur Inmiddels is het boekje cultuur-en kunst klaar en heeft TLO aangegeven uit te zoeken wat de kosten zijn om het te versturen. Wordt vervolgd</p>

10		<p>Mededelingen Groen</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Pilot winkelcentrum: achterkant bij het water vergroenen, gepland op 9 juli uitgesteld vanwege duur plantgoed (seizoen) en weinig arbeidskrachten voor het uitgraven van het park (gemeente), het wordt eerste twee weken september, overleg over andere delen van het winkelcentrum, nu een onderzoek naar het parkeren. 2. Aanzet voor wijkgroenagenda, bewoners worden erbij betrokken (mogelijkheid om te reageren) , waarschijnlijk eind van het jaar klaar https://www.arnhem.nl/stad_en_wijken/projecten/Wijkgroenagenda_De_nk_mee_over_het_groen_in_uw_wijk 3. Deelname aan het wijkklimaatcafé met een presentatie van de pilot (1) en gesprekken met bewoners over vergroening 4. Aanvraag voor financiering plantenruilkastjes 5. Aanschaf buttons van het wijkplatform werkgroep Groen Rijkerswoerd om herkenbaarheid bij activiteiten te vergroten. 6. Plan van de gemeente om groen lint te voorzien van extra beplanting zodat het biodiverser wordt, wordt nog gepresenteerd en eind van het jaar aangelegd. Voorbeeldstukje in bijlage en overzicht 7. Groene initiatieven van veel wijkbewoners: tegelwippen, Annie MG Schmidthof, tuinyforest in het Ossietsky plantsoen, adopteren van boomspiegels. 8. Vraag: plannen voor tijdelijke woonvoorzieningen in weiland grenzen aan Rijkerswoerd, is daar meer over bekend?
11		<p>Mededeling werkgroep Veilig in de Wijk</p> <p>Parkeren winkelcentrum is een groot probleem, te hard gereden, fout parkeren. Handhaving komt meer in de picture om dit te onderzoeken. Veel vrachtverkeer e.d. de werkgroep gaat samen met TLO, winkeliersvereniging en handhaving kijken wat er eventueel aan kleine aanpassingen gedaan kan worden.</p>
12		<p>Mededelingen redactie</p> <p>Facebook aankondiging wat er in Het Woerdje komt. Vergadering gehad met andere wijken (Praktische Zaken). Er is een nieuwe vormgever deze begint met uitgave 6. Het Woerdje komt goed uit de enquête maar de website is men vrij negatief over. Yvonne geeft aan dat hier al aan gewerkt wordt. Zelf geeft ze aan dat er zeker verbetering nodig is.</p>
13		<p>Wvttk / Rondvraag</p> <p>Jacq bewoner bij ESA wil graag geïnformeerd worden als er evenementen zijn. Zodat ze hier op kunnen inspelen.</p> <p>Buurtcamping gaat prima en publicatie is gedaan.</p>